
Zamparini: Palermo musiało sprzedać Federico

News - ASRoma.pl

Prezydent US Palermo Maurizio Zamparini po raz kolejny wypowiedział się

na temat transferu Federico Balzarettiego do drużyny AS Roma. Jak

twierdzi Włoch, odmowa przyjęcia oferty Giallorossi byłaby

przestępstwem.

 

- On nie miał żadnych intencji, by tu zostać. Wraz z zakończeniem przyszłego

sezonu, podobnie jak w ubiegłym roku Antonio Nocerino, mógłby odejść za darmo

do kogo by chciał.

 

- To byłoby przestępstwo, gdybyśmy odrzucili 4,5 milionową ofertę.

 

- Wartość Balzarettiego wzrosła po meczach w trakcie Euro 2012. Mając na uwadze

szacunek, jakim darzę tego chłopaka oraz serce, które włożył w grę dla Palermo w

ostatnich latach muszę powiedzieć, że znajdziemy jego godnego następcę.-

zakończył Zamparini.

Autor: kuba

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

